

中東地區宣教機構介紹與代禱

基督徒以色列之友 Christian Friends of Israel(CFI)

簡要介紹: 12/20/2020

美國宣教士 Ray & Sharon Sanders 本著對猶太人及以色列的愛，遷居以色列。並於 1985 年在以色列創立了基督徒以色列之友 (Christian Friends of Israel/CFI)，藉著慈善事工向以色列的猶太人傳福音，並教導世界各地的基督教會明白教會和以色列在預言與屬靈上的聯結，進而體會神對以色列的心意及末世教會對以色列的責任。他們在以色列境內藉由各項慈惠事工服事由世界各地回歸的以色列餘民、及希特勒大屠殺中的倖存猶太人。他們也服事貧困的猶太人社區、以色列軍人、恐怖活動的受害者及家屬、及在以色列境內的各個基督教會，而他們為以色列每個城鎮代禱的事工 (Project Wall of Prayer) 幫助 100 多個國家的基督徒，每天以 9 種語言為 1800 個以色列的城鎮代禱。生命河靈糧堂於 1996 年開始支持 CFI 的事工，願神透過他們的擺上，讓各地的教會對神向猶太人的心意有更深的認識，也使用他們傳福音給更多猶太人。

American missionaries Ray & Sharon Sanders moved to Israel with love for Jews and Israel. In 1985, he founded the Christian Friends of Israel (CFI) in Israel. Through charity work, he spread the gospel to Israel's Jews and taught Christian churches around the world to understand the prophecies and spirituality of the church and Israel. Through the above teaching to spread God's will for Israel and the responsibility of the church to Israel in the last days. They serve the remnants of Israel who have returned from all over the world and the Jews who survived the Hitler Holocaust through various charity ministries in Israel. They also serve impoverished Jewish communities, Israeli soldiers, victims and their families of terrorist activities, and various Christian churches in Israel, and their Project Wall of Prayer for every town in Israel has enlisted Christians from over 100 countries using 9 different languages to pray for 1,800 Israeli cities and towns every day. ROLCC has supported CFI's ministry since 1996, may God, through their dedicated work, let the churches in various places have a deeper understanding of God's will for the Jews and use them to spread the gospel to more Jews.

代禱事項：12/20/2020

1. 感謝上帝在當今世界疾病和混亂的時刻保護我們的身體、生命及我們的精神理智！我們被全能者庇護。在這些至尊聖日期間向神請願，以在整個以色列和整個地球表面釋放悔改的精神，使人們屈服，以承認神的真實和至高無上。

2. 請為以色列禱告，祈求以色列領導機構及以色列議會的團結，以便議員制定自己的議程並遵守上帝的法律。祈求政府中的義人堅守虔誠的原則，其他不遵守的人會被免職。
3. 祈求年輕一代以聖靈的力量興起。但願他們熱情地爆發，渴望以更大的方式體驗神的同在。願他們聽到好牧人的聲音並跟隨他。
4. 請為基督徒以色列之友的事工禱告，也為 CFI 的同工團隊代禱，求神賜給他們智慧啟示，使機構有更多的發展，在神救贖和復興以色列的計劃中結實累累。

巴拿巴復興事工 Barnabas Ministries - Phillip K. Israelson

簡要介紹: 12/27/2020

巴拿巴復興事工是一全球性的教導事工，他們的負擔和使命是要幫助基督徒在基督的基要真理上紮根與建造，使靈命能不斷成長。Phillip & Carolyn Israelson 自 1976 年開始加入使命復興運動，後來成為獨立部門稱為“復興運動的巴拿巴事工”。在這段時間中，菲利普開始編寫和教授一套以希伯來書為本的課程“在基督中成長的六項原則”，並為信徒們提供指導，使他們能依靠聖靈過基督徒的生活。他們的事工重點為：以公義的方式教導聖經，祝福那些生活在以色列的人，幫助教會認識神對以色列的心意，並推薦有恩膏的講員，如曾來訪本堂的 David Davis 牧師、Peter Tsukahira 牧師等來幫助建造基督的肢體。他們也每年數度帶團赴以色列走訪聖地，研究聖經，並實地講解聖經所記載之處，幫助教會認識以色列、及先知的預言。他們並組織及規劃祝福以色列的各項活動、連結在以色列的阿拉伯弟兄姐妹等。目前，由於冠狀病毒流行的限制，他們在旅行及面對面教學上都面臨挑戰，但他們仍在較小範圍內繼續教導聖經及勸誡人們，並在他們家附近的星巴克咖啡店裡，與人團契，傾聽需求，並為需要的人代禱。Phillip 在墨西哥傳教時，神給他一個新的啟示“讓能聽的耳聽到”，他覺得現在是教會悔改與聽從的時候。他目前也在寫一本書“最小的順服打開最大的門”，願神繼續祝福他們的事工。

The Barnabas Revival Ministry is a global teaching ministry. Their burden and mission is to help Christians to root and build on the basic truths of Christ, so that they can continue to grow spiritually. Phillip & Carolyn Israelson joined the Mission Revival Movement in 1976 and later became an independent department called the "Barnabas Ministries of the Revival Movement". During this time Philip began to write and teach a series of articles in the Hebrews "Six Principles of Growth in Christ", and provided more guidance for believers to live a Christian life by the Spirit of God. Their ministry is mainly to teach the Bible in a righteous way, bless those who live in Israel, help the church understand God's will for Israel, and recommend anointed speakers, such as Pastor David Davis and Peter Tsukahira, who have visited our church, to help build the body of Christ. They also lead groups to visit the holy places in Israel several times a year, study the Bible, and explain on the ground what the Bible records, helping churches understand Israel and the prophecies. They also organize and plan various activities to bless Israel and connect Arab brothers and sisters in Israel. At present, due to the restrictions of the coronavirus epidemic, it's both challenging to travel and to conduct face-to-face teaching. However, in the last quarter of 2020, they will continue to teach Bible studies and persuade people in a relatively small area, and pray for people in the Starbucks coffee shop near their home, fellowship and listen to people's needs. The ministering in Mexico gave him a new revelation that "he who has a

hearing ear let him hear." Now is the time for the church to listen and repent. He is also writing a book "The smallest obedience opens the biggest door". May God continue to bless their ministry.

代禱事項：12/27/2020

1. 請為 Phillip 和 Carolyn 的身體健康禱告，求神祝福他們身體和靈魂一樣興盛，也祝福他們在冠狀病毒全球肆虐流行之際，在世界各地的事工都平安及有果效的繼續進展。
2. 求神祝福他們，賜他們智慧、知識、理解和洞察力，使他們能更有效地事奉。
3. 求神讓他們有機會以屬天的方式，帶來在基督裡神兒女與事工的連結，也求神賜下教會生活的啟示與屬靈的連結。

迦密山敬拜中心 Kehilat HaCarmel

簡要介紹: 01/17/2021

從美國回到以色列定居的 David Davis (戴維斯) 牧師夫婦及 Peter Tsukahira (彼得塚平) 牧師夫婦，於 1991 年在以色列海法市 (Haifa) 的迦密山上成立了「迦密山敬拜中心」。他們基於以弗所書 2:15 中「新造的人」的教導，立志建立一個在主裡和好、彼此關懷、信心服事的群體，也開始集合了猶太人、阿拉伯人及其他外邦的基督徒一同聚會。並在海法市的市區內設有少年改造中心，幫助一些誤入歧途的青少年走在正路上，每週固定有敬拜、禱告、青少年聚會及主日學，並有希伯來語、英語、俄語及阿拉伯語的教導。他們還設有婦女收容所，幫助從俄國、衣索匹亞等各國回歸之猶太難民的婦女們，並固定為當地需要的家庭分送食物及衣服。該敬拜中心內並設有事奉學校，裝備當地和海外前往學習的信徒們，能更了解神對以色列民及地土的心意，並耶穌基督(彌賽亞)的教導和榜樣等。David Davis 牧師於 2017 年因癌症過世，他在過世前 6 個月將教會職位轉交給由 Dani Sayag 牧師，Peter Tsukahira 牧師，及 Vladimir Tsapar 牧師組成的牧者團隊，他們堅持來自神的心意，繼續通過人道主義援助向各個背景的受苦難者表達耶穌的愛。此外，他們也歡迎來自各個國家的禱告團體和旅行團在 Kehilat HaCarmel 共享教導、敬拜和代禱。

Pastor David Davis & Mrs. and Pastor Peter Tsukahira & Mrs., who moved from the United States to settle in Israel, and established the "Kehilat HaCarmel Worship Center" in 1991 on Mount Carmel in Haifa, Israel. Based on the teaching of "new creation" in Ephesians 2:15, they aspire to build a community that is reconciled in the Lord, caring for each other, and serving with faith. They also began to gather Jews, Arabs and other Gentile Christians. There is also a Juvenile Rehabilitation Center in the urban area of Haifa City to help some teenagers who have gone astray. There are regular worship, prayer, youth gatherings and Sunday school every week, and the teaching is available in Hebrew, English, Russian and Arabic. They also set up women shelters to help Jewish refugee women returning from Russia, Ethiopia and other countries, and regularly distribute food and clothing to families in need. The worship center also has a ministry school to equip local and overseas believers to learn more about God's will for the people of Israel and the land, as well as the teaching and example of Jesus Christ (Messiah). Before Pastor David Davis passed away from cancer in 2017, he had transferred the church managerial position to a pastoral team composed of Pastor Dani Sayag, Pastor Peter Tsukahira, and Pastor Vladimir Tsapar, They insisted on the will of God and continued to express the love of Jesus to suffering people from all backgrounds through humanitarian assistance. In addition, they also welcome prayer groups and tour groups from various countries to share teaching, worship and intercession at Kehilat HaCarmel.

代禱事項：01/17/2021

1. 請為迦密山敬拜中心的各樣事工禱告，求神透過他們的服事，祝福許多在貧困中的人民，也幫助更多猶太人和阿拉伯人認識耶穌就是彌賽亞。
2. 請為神的聖靈運行在邊界和整個中東以色列的鄰居之間祈禱，這是只有耶穌才能帶來的真正和平。
3. 請祈禱以色列政府領導人對冠狀病毒的下一階段政策有智慧。由於這些限制，將近一百萬以色列人沒有工作，求神憐憫和保守。
4. 在以色列冠狀病毒的嚴重大流行隔離中，大多數人被限制只能離家不超過 1 公里，他們動員了弟兄姐妹向海法各地的貧困家庭運送食物。請祈禱神會供應具有適當語言能力的團隊，以便能夠繼續服事貧困的家庭。

Cross Media Production (CMP)

簡要介紹: 03/21/2021

Cross Media 是生命河靈糧堂於 2006 年開始支持的網路福音機構，他們傳福音的主要對象是阿拉伯人。Yousef 牧師是一位在中東地區服事的阿拉伯牧者，基於對阿拉伯同胞的愛及對阿拉伯人歸主的負擔，於 2003 年開始在網路上製作播出一系列的阿拉伯語廣播及網上影音節目，內容涵蓋生活、教育、社會及基督教信仰與福音。收看的人次不斷增加，第三年的人次就增加至超過 10 萬，很多年輕人因為看他們的節目，才有機會第一次聽聞福音，也有許多人願意將生命的主權交給耶穌基督。Cross Media 不但用傳播媒體宣揚福音，也在 2008 年成立了以阿拉伯人為新的新約教會 – The New Covenant Church，新建的場地不但作聚會之用，且成為多功能的宣教場所。之後 Christine 師母辭去了多年護士的工作與 Yousef 牧師同心事奉，關懷姐妹事工和參與聖經訓練等。他們對向阿拉伯同胞傳福音的心極其迫切，許多人受到他們的感召，而認識了真神。自 2014 年以來，上帝呼喚他們去歐洲及土耳其與成千上萬來自敘利亞和伊拉克的難民分享福音。今天，許多信徒是幾年前通過他們的事工來到主面前的，現在那些信徒在歐洲成為忠心於主的傳道人。2020 年在冠狀病毒流行封鎖期間，他們的事工面臨許多困難和挑戰，但是感謝神，通過他們製作的教學視頻將耶穌基督的愛發送給成千上萬的人，願神繼續祝福他們的擺上和事工。

Cross Media is an online gospel organization supported by ROLCC since 2006. The main target of their evangelism is Arabs. Pastor Yousef is an Arab pastor serving in the Middle East. Based on his love for Arab compatriots and the burden of converting Arabs, he began to produce and broadcast a series of Arabic radio and online audiovisual on the Internet in 2003. The program covers life, education, society and Christian faith and the gospel. Over the years, the number of people who have watched has been increasing. In three years, the number of people who have listened has increased from one to more than 100,000. Many young people have the opportunity to hear the gospel for the first time because of watching their programs, and many people are willing to give their lives sovereignty to Jesus Christ. Cross Media not only used the media to preach the gospel, but also established a church dominated by Arabs in 2008. The newly built venue in 2008 was not only used for gatherings, but also became a multi-functional mission place. After that, his wife quit her job as a nurse for many years to serve with Pastor Yousef, caring for sisters' ministry and participating in Bible training. They are extremely eager to preach the gospel to the Arab compatriots. Many people have been inspired by them to know the true God. Since 2014, God has called them to go to Europe to share the gospel with thousands of refugees from Syria and Iraq, today, many believers came to the Lord through their ministry a few years ago, and now they have become loyal preachers in Europe. During the lockdown of the coronavirus epidemic in 2020, their ministry faces many difficulties and challenges, but thank God for sending the love of Jesus

Christ to thousands of people through their teaching videos. May God continue to bless their presentation and ministry.

代禱事項：03/21/2021

1. 請為 Yousef 牧師和 Christine 師母及家人祈禱，求神保護他們在充滿挑戰和屬靈爭戰的環境中，有服事的果效，帶領神的子民回到神國的家中。
2. 求神保守 Cross Media 事工的各個福音電台和電視節目，在冠狀病毒流行的時刻，他們的事工正面臨巨大的需求和挑戰，求神賜給他們更多專精多媒體的各類工人，並供應他們在設備，器材上的一切需要。
3. 請為海法的新約教會祈禱，教會計劃在四月初再次在教堂大樓實體聚會，求神恢復教會和保守他們，同時許多信徒失業並感到徬徨及無所適從，求神賜給他們堅定的信心。
4. 請為以色列的選舉祈禱，求神指派合適的人領導這個國家，並為以色列人民帶來團結而祈禱。

萬國逐家佈道團—伊拉克 Every Home for Christ (EHC-Iraq)

簡要介紹: 01/19/2020

萬國逐家佈道團 (EHC) 60 多年來一直以逐家逐戶分發福音單張為主要的傳福音方式，可是近年來宣教士在敏感的回教國家則遇到許多危險。於是近年來在伊拉克的事工除了逐戶發單張的傳福音方式外，並對有意獻身服事的基督徒作進一步的門徒訓練，帶領當地的同工、幫助他們在各處作宣教、植堂的工作。目前在伊拉克有一群基督徒有積極的意願向他們的鄰居、朋友傳福音，配合當地的教會領袖都可成為 EHC 在伊拉克事工的夥伴。負責該事工的弟兄自十四歲受洗，不久就加入宣教的行列，並成為該地教會裡青少年的領袖同工，後來感受到神對他的呼召與 EHC 的異象很相近，便加入 EHC 的服事，極希望與當地的基督徒同工，並裝備他們，使伊拉克的每家每戶都能認識耶穌基督，且得聽福音。生命河靈糧堂同心支持他們的事工，願神在回教徒的生命中動工，以真道和神蹟奇事引導他們歸向耶穌基督，得著天父的愛和耶穌基督赦罪的恩典。

The EHC has been distributing gospel leaflets house by house for more than 60 years. However, in recent years, missionaries have encountered many dangers in sensitive Muslim countries. Therefore, in the past years, the ministry in Iraq has not only distributed leaflets door-to-door to spread the gospel, but also provided further discipleship training for Christians who intend to dedicate themselves to serving. At present, there is a group of Christians in Iraq who are actively willing to spread the gospel to their neighbors and friends, and cooperate with local church leaders to become EHC partners in Iraq. The brother in charge of this ministry was baptized since the age of fourteen, and soon joined the missions and became the leader of the youth in the local church. And help equip them so that every household in Iraq can know Jesus Christ and hear the gospel. ROLCC supports their ministries with whole heart. May God work in the lives of Muslims and guide them to Jesus Christ with the truth and signs and wonders, and receive the love of the Father and the grace of Jesus Christ for forgiving sins.

代禱事項： 01/19/2020

1. 感謝神常常以異夢異象向伊拉克人顯現。求神透過這些經歷預備人心，當宣教士有機會接觸這些人群時，求神幫助他們願意接受耶穌基督作為救主。
2. 請為在伊拉克的 EHC 宣教士禱告，求神保護他們的安全，也帶領他們更多與當地教會連結。也請為信主後從回教脫離的弟兄姐妹禱告，求神保護他們的人身安全。

伊朗傳媒事工 Iran Alive Ministries

簡要介紹: 11/23/2020

伊朗 Alive 事工是幫助伊朗及全世界回教徒認識真神和主耶穌基督的一個福音機構。出生於伊朗回教家庭的 Hormoz 牧師來美完成博士學位後，開始高科技方面的研究，不久信主成為基督徒，於 2002 年成立原名國際安提阿事工的機構，致力於向全世界五分之一人口的回教徒傳講福音，又鑑於伊朗年輕人心中極渴慕聽到有盼望的信息，Hormoz 牧師決心以改變伊朗及全世界回教國家中人們的生命為他們機構的異象和目標。他們通過電視，衛星，網路傳揚福音，並透過這些媒體培育屬靈領袖及建造門徒，他們盡力的將福音的好消息傳給渴慕的人群。根據最新統計，在伊朗傳媒事工的衛星廣播所達到的波斯語國家中，福音派基督徒增長的前十名國家，第一名就是伊朗，目前在伊朗，地下教會及信主的人口增長極為快速，增長的第二名是阿富汗，而塔吉克斯坦排名第十。Hormoz 牧師以幫助回教徒認識主耶穌基督為他一生最大的目標，他們的異象是，" 耶利米書 49:38 – 耶和華宣告：“我將我的寶座設在以蘭”，將伊朗轉變成一個基督教國家。

Iran Alive Ministry is an evangelical organization that helps Muslims in Iran and the world to know the true God and the Lord Jesus Christ. Pastor Hormoz, who was born in an Iranian Muslim family, came to the U.S. to complete his Ph.D. and then began high-tech research. Soon he became a Christian and established an organization formerly known as International Antioch Ministry in 2002, dedicated to preaching the gospel to one-fifth of the world's Muslims, In view of the eagerness of young Iranians to hear hopeful messages, Pastor Hormoz is determined to change the lives of people in Iran and Muslim countries around the world as their vision and goal. They preach the gospel through TV, satellite, and the Internet, and through these media to cultivate spiritual leaders and build disciples, they try their best to spread the good news of the gospel to the people who desire it. According to the latest statistics, Iran's evangelical population is growing the fastest in the world, Afghanistan ranks second, and Tajikistan ranks tenth. Among the Persian-speaking countries reached by their satellite broadcasting, it ranks among the ten fastest-growing evangelicals. There are three in the population. Pastor Hormoz takes helping Muslims to know the Lord Jesus Christ as the biggest goal in his life. Their vision is, " Jeremiah 49:38-Jehovah declared: "I set my throne in Elam" to transform Iran into a Christian country.

代禱事項：11/23/2020

1. 請為伊朗的福音工作代禱，求聖靈在回教徒的生命中動工，以真道和神蹟奇事引導他們歸向耶穌基督，得著天父的愛和耶穌基督赦罪的恩典。
2. 請為 Hormoz 牧師祝福禱告，願神保守他身體健康，並賜他屬天的智慧來帶領 Iran Alive 整個團隊；願神透過 Iran Alive 事工的各種媒體宣教項目，將救恩傳給回教國家中的人民。
3. 求主賜智慧和力量給在伊朗的教會（多為地下教會），求主的愛環繞基督徒，保護他們每一個人遠離惡者，賜給他們堅定的信心。
4. 請為伊朗的冠狀病毒大流行代禱，願神的憐憫保守醫治他的人民，讓他們在危難中能認識賜平安的主，得著盼望和真平安，讓回教國家中的人民能經歷神的恩典和榮耀。

Pioneers Ministries - 中東

簡要介紹: 04/18/2021

Pioneers Ministries - 中東，原名阿拉伯世界宣教團 - AWM，是針對阿拉伯語系的國家傳福音的宣教機構，成立於 1876 年。本是針對北非的回教徒傳福音而創立，後擴展至向所有回教地區傳揚福音。60 年代北非各國相繼獨立，回教政府對基督教的打壓逼迫加劇，因而將福音廣播轉為空中 (Radio) 聖經學校，並開始了 AWM 媒體事工。AWM 於 2011 年與另一個宣教差會 Pioneers 合併。如今 AWM 的媒體事工利用網路，社交媒體，廣播，衛星電視，及電子雜誌來傳福音並訓練門徒，目前每月透過 AWM 的各種媒體與 AWM 聯絡的阿拉伯人平均超過 10 萬人。本堂所支持的宣教士原在北非地區從事文字及廣播事工，自 2006 年他們的團隊也開始協助當地教會訓練外展宣教的牧者，並幫助當地的弱勢族群，培訓兒童主日學老師，同時積極協助阿拉伯語系各國基督徒的門訓事工，常往來於該地區各個回教國家，透過各種媒體讓人心轉向福音，將耶穌基督的愛傳給阿拉伯人。2020 年他們成立了新的埃及宣教門訓辦公室，用以招募和培訓埃及和蘇丹的宣教工人，第一批的門訓工人已經開始在蘇丹建立了新的關係，並與未得之民分享基督。願神繼續祝福他們的擺上和事工，並保護他們在充滿挑戰和屬靈爭戰的環境中，有服事的果效，能經歷神的恩典和榮耀。

The Arab World Mission (AWM) is a mission organization for evangelism in Arabic-speaking countries. It was established in 1876. It was originally founded for the evangelism of Muslims in North Africa, and then expanded to spread the gospel to all Muslim regions. In the 1960s, North African countries became independent, and the Islamic government's suppression of Christianity intensified. As a result, the gospel broadcasting was turned into a radio bible school, and AWM media ministry began. Then in 2011, AWM merged with Pioneers, another missionary association. Today, AWM's media ministry uses the Internet, social media, radio, satellite TV, and e-magazines to evangelize and train disciples. Currently, the average number of Arabs who communicate with AWM through AWM's various media exceeds 100,000 every month. The missionaries supported by our church were originally engaged in text and broadcasting ministry in North Africa. Since 2006, their team has also assisted local churches in training pastors for outreach missions, and helped local disadvantaged groups to train children's Sunday school teachers. At the same time, the team actively assists the discipleship ministries of Christians in Arabic-speaking countries. The team often travels to various Muslim countries in the region, and uses various media to make people turn to the gospel and spread the love of Jesus Christ to Arabs.

代禱事項 : 04/18/2021

1. 請為宣教士及他的家人禱告，感謝神的憐憫保守醫治他的冠狀病毒，求神持續保守他們的健康，並為他們靈魂興盛，作工大有果效代禱。
2. 請為宣教士及團隊禱告，他們在埃及的事工團隊面對非常強大的屬靈爭戰，他們感到有些沮喪，請為他們堅定信靠主而禱告，並除去他們心中的恐懼。
3. 請為新弟兄賽義德禱告，當他開始以新的信念行事時，求神對他說話，與他同行。
4. 請為莫里斯和他的事工禱告，過去幾年來他的家人發生了幾起悲劇，但他繼續為神作忠實的見證，求神祝福他身體和靈魂一樣興盛，也祝福他的事工都有果效的繼續進展。
5. 請為他們的培訓學校禱告，即使面對冠狀病毒大流行，求神保守它繼續進步。
6. 請為他的兒子丹尼禱告，求神保守他順利完成高年級，並找到一份工作。
7. 請為他的女兒凱蒂禱告，求神安撫她的焦慮，並給她關於未來計劃的智慧。

成功之路 Roads of Success

簡要介紹: 03/01/2020

成功之路 (ROS) 致力於促進中東地區的人權，服事當地的婦女，並對難民，被迫害的基督徒與少數族群提供各方面的幫助。早在 2007 年，埃及裔美國母女 Yvette 和 Jacqueline 親眼目睹了敘利亞難民在約旦的艱困生活，他們努力在南加州收集物資，經過中東同工的居中聯絡與奔走，最終取得約旦親王的同意，將第一批貨櫃運送到約旦的敘利亞難民營。至今，他們不間斷的向伊拉克、約旦、埃及等地的難民發送貨櫃箱，並提供食物、衣服、玩具以及醫療用品給中東的少數族群和受迫害的基督徒。在 2014 年，他們開始了一項名為“希望的種子”指導計劃，該計劃幫助難民青年建立正確的價值觀與自信心，使他們成為未來新興的領袖。2016 年至今，ROS 的代表也持續在美國國會、英國議會和聯合國發表講話，在對受迫害基督徒的審查中作證。Yvette 並致力於媒體宣教，她建立了阿拉伯電視網康復頻道，並主持每週的“賢惠的女人”與“從心到心”的電視（網絡）節目。ROS 也救助了很多被 ISIS 襲擊和強暴的年輕女孩，幫助她們重拾對生活的信心，也將福音傳給她們，使她們得到一生真正的依靠和盼望。

Road to Success (ROS) is committed to promoting human rights in the Middle East, serving local women, and providing assistance to refugees, persecuted Christians and minorities in all aspects. As early as 2007, Egyptian-American mother and daughter Yvette and Jacqueline witnessed the difficult life of Syrian refugees in Jordan. They worked hard to collect supplies in Southern California. With the middle-eastern co-workers' contact and connection, they finally obtained the consent of the Prince of Jordan, and delivered the first batch of containers to a Syrian refugee camp in Jordan. So far, they have continuously sent containers to refugees in Iraq, Jordan, Egypt and other places, and provided food, clothes, toys, and medical supplies to minorities and persecuted Christians in the Middle East. In 2014, they started a mentoring program called "Seeds of Hope", which helps refugee youths to build correct values and self-confidence, so that they can become emerging leaders in the future. Since 2016, ROS representatives have continued to present in the US Congress, the British Parliament and the United Nations, and testify during the review of persecuted Christians. Yvette is also committed to media education. She has established the Arab Television Network Rehabilitation Channel and hosts weekly TV (online) programs on "Good Woman" and "From Heart to Heart". ROS has also rescued many young girls who were attacked and raped by ISIS, helping them regain their confidence in life, and spreading the gospel to them, so that they can get the true support and hope of their lives.

代禱事項：12/24/2020

1. 請為成功之路的同工禱告，他們常往來於中東戰亂地區，求神保護他們的人身安全。
2. 請為 ROS 各項事工所需的經費代禱。並求神繼續使用他們，使國際社會正視中東地區受迫害的婦女，少數族群與基督徒，並提供更多實質的幫助。
3. 請為黎巴嫩的和平以及那裡的人民和上帝人民的安全祈禱。祈求他們在這混亂之中永遠是上帝的聲音，也希望那裡的教會在敵人面前堅強站立。祈求神對黎巴嫩有憐憫之心，並祈求神的啟示，告訴我們如何幫助那裡的教會以及我們心愛的兄弟姐妹。
4. 感謝大家的禱告，Dr. Yvette 感染 Covid-19 已全然康復，並再次投入服事當中，求主繼續保守她及同工的健康。

生命樹事工 Tree of Life Ministries Israel

簡要介紹: 02/09/2020

生命樹事工的創辦人 Ariel 夫婦在美國長大，他們於 2010 年在神的呼召下返回以色列，並開始用一切的機會向周圍的人傳福音（特別是猶太人）。在他們及他們所在教會的努力下，數百名以色列人經歷了基督耶穌的愛，並第一次聽到了福音。他們也開始舉辦各種課程來裝備當地的信徒。隨後，Ariel 和同在教會服事的朋友 Eliel 領受了神的呼召要他們在街頭分享福音，於是他們遵命而行，並將在街上和以色列人對話的視頻發佈在網站上，這些視頻在幾年間被觀看的次數超過了 1000 萬，並在社交媒體上引發了無數關於尋求真理的對話。他們如今繼續動員他們所在地區的猶太及阿拉伯信徒以一個新人(One New Man) 的身份在街上分享福音。他們的願望是為以色列帶來新生命，也幫助更多猶太人和阿拉伯人認識耶穌就是彌賽亞。除了製作各種傳福音及真理探討的視頻，神更呼召他們製作反對墮胎的視頻，以幫助結束以色列的墮胎，同時向那些墮胎的人們傳達耶穌的恩典與饒恕的信息。神如今給他們更多的機會來裝備其他國家的信徒如何在他們自己的國家裡傳福音。

The Ariels, the founders of the Tree of Life Ministry, grew up in the United States. They returned to Israel under the call of God in 2010 and began to use every opportunity to spread the gospel to people around them (especially Jews). With the efforts of them and their churches, hundreds of Israelis experienced the love of Christ Jesus and heard the gospel for the first time. They also began to organize various courses to equip local believers. Not long after, Ariel and Eliel, a friend who was serving in the church, received God's calling to share the gospel on the streets, so they followed their orders and posted videos of conversations with Israelis on the street to the website. These videos have been viewed more than 10 million times in a few years and have sparked countless conversations about seeking truth on social media. They continue to mobilize Jewish and Arab believers in their area to share the gospel on the street as a new man (One New Man). Their goal is to bring new life to Israel and to help more Jews and Arabs recognize that Jesus is the Messiah. In addition to making various videos of evangelism and truth discussion, God also called on them to make videos against abortion to help end abortion in Israel and at the same time convey the message of Jesus' grace and forgiveness to those who had abortions. God now gives them more opportunities to equip believers in other countries to evangelize in their own countries.

代禱事項：03/05/2021

1. 請為生命樹事工的“支持生命和福音”運動代禱，在他們的視頻網站和涉及的所有內容時，求神賜給他們智慧，塗油，保護和團結。
2. 求神大大使用生命樹事工團隊，透過他們的視頻，教導與分享，讓基層的信徒運動與街頭上的人們分享生命和福音的信息，在更多的國家與社區帶下復興及轉化。
3. 求神賜給他們更多專精多媒體的各類同工，並供應他們在設備器材上的一切需要，使福音通過社交媒體傳到更多的國家。
4. 求神大大使用他們的信徒，就像耶穌向撒瑪利亞人和猶太人伸出援手一樣，上帝會鼓舞他們與這些穆斯林的人民接觸，並像在撒瑪利亞一樣在他們中間復興。